
 

  

 

 

 
 
 
In de reeks ‘Summer interviews’ maken we dit keer tijd voor Lorine Gobert.  In het dagelijkse 
leven ziekenhuisafgevaardigde bij DSBE, maar bij de Spurs de nieuwe coach van Dames B. 
 
Hoe kijk je terug op je carrière als speelster? 
 
Ik ben begonnen op negenjarige leeftijd in Quaregnon, een club met een rijke 
basketbaltraditie, waar ik ook coach werd toen ik 20 was. Ik heb in R2 en in R1 gespeeld en 
daarna ben ik verhuisd naar Stambruges en later naar BC Mons. Daar was ik ook coach en 
heb er haast alle meisjes-categorieën onder mijn hoede gehad vanaf de U8. Op mijn 
dertigste kende ik een blessure aan mijn ligamenten. Dat was al mijn tweede zware 
kwetsuur, want toen ik 18 was kreeg ik al problemen met mijn rechterknie, later kwam 
daarna nog een blessure bij aan mijn linkerknie. En zo ben ik gestopt toen ik amper 30 was. 
Ik ben nog twee keer geopereerd maar ik kwam niet meer terug.  
 
In de loop van je carrière heb je meer en meer de rol van coach op jou genomen. 
 
Ik heb Courcelles gecoacht in R2 om vervolgens naar Kain te verhuizen, een ploeg die in 
dezelfde reeks uitkwam. Ik combineerde de eerste ploeg met de U19. Vier jaar geleden 
belde Brunehaut me in oktober. Ze stonden toen voorlaatste in het klassement, daarna 
wonnen we alles en eindigden we als tweede. Ook het jaar nadien promoveerden we en zo 
stonden we plots in Topdivision. Daar kon ik uiteindelijk niet blijven en toen Kortrijk me 
contacteerde, hapte ik toe. Ik ga komend seizoen Dames B combineren met de mannen van 
Quaregnon in TDM2. Het wordt de eerste herenploeg die ik onder mijn hoede zal hebben. 
 
 
Je krijgt een druk programma de komende maanden. 
 
Het zal inderdaad zwaar zijn en tegelijk wat ingewikkeld. Mijn kalender zal bijzonder goed 
gevuld zijn. Ik heb elke dag training en er zijn wedstrijden in het weekend op zaterdag en 
zondag.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

  

 

 

 
 
 
Vorig seizoen heb je met Brunehaut tegen Kortrijk  gespeeld in Topdivision. Wat herinner je 
je van die matchen? 
 
Het was een hele eer om tijdens die matchen tegenover de ex-bondscoach van de Cats, 
Philip Mestdagh, te staan. We speelden in Brunehaut een erg goeie eerste helft, Kortrijk 
leidde halfweg met vijf punten, maar na de pauze zetten de Spurs orde op zaken (51-73). In 
de terugmatch ging ook de eerste helft gelijk op, we stonden maar één punt achter aan de 
rust, maar ook dan ging Kortrijk na de rust als een pletwals over ons. We pakten uiteindelijk 
meer dan 30 punten (79-44). Die tweede matchen tegen Kortrijk blijven mooie 
herinneringen. Vorig jaar ben ik trouwens ook 10 dagen assistent-coach geweest van de U23 
Cats tijdens een toernooi in Toronto. 
 
 
Er wacht op jou een nieuwe start in Kortrijk. 
 
Er zijn minder profs dan vorig jaar bij Dames A, dus hoop ik dat er meer kansen zullen zijn 
voor de jongeren om minuten te pakken in de eerste ploeg. Ik hoop er samen met Bruce 
voor te zorgen dat de meisjes van Dames B misschien ook aansluiting vinden bij het hoogste 
niveau als ze dat verdienen. Ik ga proberen om het maximum uit de meisjes te halen, onze 
ambitie met Dames B is alvast de top 5. 
 
 
Ken je de stad Kortrijk al een beetje? 
 
Ik woon zelf in de nabijheid van Bergen en ken de Guldensporenstad nog niet goed, maar ik 
hoorde wel al dat het er erg mooi is, dus moet ik zeker eens tijd maken om Kortrijk te 
ontdekken. Jullie hebben geluk want met Gent, Bruggen en Kortrijk hebben jullie in 
Vlaanderen pareltjes van steden. Een bezoek staat op mijn to-do-list. 
 
Bedankt & veel succes, Laurine! 
 
 
 


